
Łukasz Wantuch        Kraków, 13.10.2021 

Interpelacja 

 

Prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 

Zwrócił się do mnie mieszkaniec Krakowa w sprawie inwestycji budowlanych w północnej 

części Krakowa. Przekazuję jego dwa pytania i prosiłbym o odpowiedź: 

 

 
1. Kiedy i jak Państwa zamierzacie udrożnić ruch na ulicy Kuźnicy Kołłątajowskiej w obu 

kierunkach? 

2. Kiedy zostanie puszczony ruch na ulicach: Mackiewicza oraz Nad Sudołem? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Łukasz Wantuch 


